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NEW QUESTION: 1On a Cisco EX90, if the camera is tilted downward toward the base of the
unit, how is the image transmitted?A. with a 2.5x zoomB. black and whiteC. Video transmission
is disabled.D. rotated 180 degreesAnswer: D

NEW QUESTION: 2A customer wants to connect a laptop to a mobile device's Internet for use
in situations where there is no Internet connectivity. Which of the following technologies would
the technician recommend to the customer?A. HotspotB. LightningC. NFCD. IRAnswer: A

NEW QUESTION: 3Sie haben einen Computer mit dem Namen Computer1, auf dem Windows
10 ausgeführt wird.Sie müssen die Benutzerkontensteuerung (User Account Control, UAC)
konfigurieren, um Administratoren zur Eingabe ihrer Anmeldeinformationen aufzufordern.
Welche Einstellungen sollten Sie ändern?A. Sicherheitsoptionen im lokalen
Gruppenrichtlinien-EditorB. Einstellungen für die Benutzerkontensteuerung in der
SystemsteuerungC. Zuweisen von Benutzerrechten im lokalen Gruppenrichtlinien-EditorD.
Administratoreigenschaften in lokalen Benutzern und GruppenAnswer: AExplanation:
ErläuterungVerweise:
https://docs.microsoft.com/en-us/windows/security/identity-protection/user-account-control/
user-account-control
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